
 
 

Jakub Kosek Kraków, dn. 16 luty 2022 r. 
Radny Miasta Krakowa 

Szanowny Pan 
Jacek Majchrowski 
Prezydent Miasta Krakowa 

Interpelacja 

Dotyczy: utrzymania ul. Potockiego. 
 
Proszę o wykonanie bieżącej naprawy ul. Potockiego, mam świadomość, że zadanie modernizacji tej 
ulicy znajduje się w budżecie i WPF, jednak z uwagi na odległy termin tego zamierzenia inwestycyjnego 
konieczne jest podjęcie natychmiastowych działań.  
W chwili obecnej stan ulicy jest nieakceptowalny co przyczynia się do zgłoszeń mieszkańców 
kierowanych na moje ręce. 
Chciałbym również prosić o wrócenie uwagi na rodzaj kamienia wykorzystywanego do naprawy 
nawierzchni, mieszkańcy skarżą się, że ostatnim czasy zaczęto wykorzystywać kamień, który szybko 
rozpadał się przyczyniając się do powstawania białego pyłu. Sytuacja taka jest nieakceptowalna nie 
tylko z punktu widzenia funkcjonowania na ulic, ale również z uwagi na generowanie pyłu 
pogarszającego jakość powietrza. 
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